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        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, 18.11.2022 r. 

Zapytanie 

w sprawie: utworzenia przejścia dla pieszych przy u. Drewnowskiej 41. 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z prośba o informację czy możliwe  
byłoby utworzenie przejścia dla pieszych przy ul. Drewnowskiej 41?  Po północnej stronie znajdują 
się nowe lokale usługowo-handlowe i budynki mieszkalne, a po południowej stronie kino i 
Manufaktura. W pobliżu nie ma przejścia, a piesi często przekraczają tutaj jezdnię .  

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 
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